
 
 
 
 
 

Betreft: Artikel 41 vragen over slechte toestand fietspaden Burgemeester van Erpstraat en 
Julianastraat in Berghem 
 
 
Berghem, 27 november 2023 
 
 
Geacht college van B&W, 
 
Fietsen is gezond en leidt tot minder drukte op de wegen en minder geluidsoverlast voor 
omwonenden. Daarom is het belangrijk dat fietspaden uitnodigend en comfortabel zijn. Dat 
zou ook moeten gelden voor de fietspaden langs de Julianastraat en Burgemeester van 
Erpstraat in Berghem. Want die zijn belangrijk voor woon-werk verkeer, voor bezoekers van 
winkels en horeca, voor schoolgaande kinderen en recreanten. De SP heeft niet de indruk 
dat dit belang door u wordt onderkend en heeft daarom de volgende vragen: 
 

1. Hoe vindt u dat de fietspaden langs de Burgemeester van Erpstraat en 
Julianastraat er nu bijliggen? 
 

2. Bent u het eens met de SP dat deze fietspaden oncomfortabel en hier en daar 
zelfs gevaarlijk zijn door verzakte tegels, door scheef liggende tegels, door tegels 
die opgedrukt zijn door boomwortels, door slechte waterafvoer na regen en door 
hopen rottend blad? 

 
3. Op diverse plaatsen zijn tegels verzakt door bouw- of graafwerkzaamheden in het 

(verre) verleden. Waarom wordt dit niet periodiek hersteld? 
 
4. Op een aantal plaatsen zijn tegels (flink) opgedrukt door boomwortels. Waarom 

wordt dit niet periodiek hersteld? 
 
5. Bent u het eens met de SP dat water op straat acceptabel is na stortbuien, maar 

niet indien plassen dagenlang blijven staan door verzakkingen en slechte afvoer? 
 
6. Bent u het eens met de SP dat zulke waterplassen, in combinatie met slib en 

ophopend blad, tot gevaarlijke situaties kunnen leiden? 
 
7. Waarom is er al meer dan 25 jaar geen onderhoud meer aan de fietspaden langs 

de Burgemeester van Erpstraat en Julianastraat uitgevoerd? 
 
8. Bent u het eens met de SP dat het tijd wordt voor een grondige reconstructie van 

deze fietspaden? 
 
9. Bent u het eens met de SP dat het doel daarbij zou moeten zijn om mensen te 

verleiden om vaker de fiets en minder de auto te gebruiken? Dit vanwege 



 
 
 
 
 

gezondheid, duurzaamheid en het verminderen van de geluidsoverlast voor 
aanwonenden? 

 
10. Wanneer komt er eindelijk een einde aan de gevaarlijke situatie voor fietsers en 

voetgangers bij Silly’s? 
 

Namens de fractie van de SP, 
Adrie Geerts 


